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  Protokół Nr XXIV/20  

z dnia 25 sierpnia 2020 r. 

 

 z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Leszka Sokalskiego – 

wiceprzewodniczącego Rady.   

  

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.38 i trwała do godz. 17.25.  

  

W sesji uczestniczyło 12 radnych (nieobecni radni: Tomasz Matkowski, Marek Piłat, Piotr 

Rusek), oraz 9 sołtysów (nieobecni sołtysi: Paweł Kwiatkowski, Jerzy Werczyński, Justyna 

Woźniakiewicz), wójt Jerzy Ulbin, zastępca wójta Edward Krumplewski, sekretarz Monika 

Borysewicz, skarbnik Barbara Zapała oraz kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek 

organizacyjnych. 

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1, 2, 3  do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski otworzył obrady XXIV sesji Rady Gminy 

Dobromierz. Poinformował, że sesja Rady Gminy Dobromierz ma uroczysty charakter z uwagi 

na przypadającą w sierpniu tego roku 100. Rocznicę Bitwy Warszawskiej, w związku z tym 

sesja rozpocznie się hymnem państwowym. Zwrócił uwagę, że Bitwa Warszawska 1920 należy 

do największych bitew w dziejach świata, podczas której zwycięstwo polskiego wojska nad 

Rosją uchroniło Europę i cywilizację europejską od zalewu barbarzyńskiego bolszewizmu. 

Dlatego też Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w Dobromierzu zorganizował 

wystawę pn. "Bitwa Warszawska. Stulecie zwycięstwa" o tematyce wojny polsko-

bolszewickiej, która dostępna jest w sali widowiskowej i w holu ośrodka. 

 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że w związku z przeprowadzonymi wyborami 

uzupełniającymi sołtysa i członków rady sołeckiej wsi Dzierżków, sołtysem wsi został p. 

Wojciech Kubusiak, natomiast do Rady Sołeckiej dołączyła p. Małgorzata Kowalska oraz p. 

Ewa Orda. Pogratulował nowo wybranemu sołtysowi.  

 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego  i leśnego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów budowy podłączeń kanalizacyjnych na terenie objętym 

inwestycją pn. ,,Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Jaskulin, 

Siodłkowice, Szymanów, Gmina Dobromierz II Etap budowa sieci kanalizacji 
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sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

od numeru 6 do 17 i od 48 do 64”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wykupu działek o numerach: 361/2 o pow. 108 m², 361/4 

o pow. 284 m², 361/7 o pow. 75 m², 361/9 o pow. 88 m², 361/11 o pow. 53 m², 

położonych w Szymanowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Dobromierz dla części 1A. 

11. Interpelacje i wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że protokoły z XXII oraz XXIII 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz  zostały wyłożone do wglądu w Biurze Rady, 

nie wniesiono do nich żadnych uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołów?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokoły zostały przyjęte przez aklamację. 

 

Ad.-4.  

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 

sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym? 

-radny Marek Jaworski zwrócił uwagę na punkt 15 wydanych zarządzeń dotyczący regulaminu 

korzystania z Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych (PSZOK) dla gminy 

Dobromierz. Zapytał, co zmienia się w zarządzeniu? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że zmiana dotyczy godzin otwarcia Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych. PSZOK czynny jest 3 dni w tygodniu: poniedziałek, 

czwartek, piątek, w godzinach od 9.00 – 15.00. Zwrócił uwagę na punkt 12 wydanych  

zarządzeń. Poinformował, że powołany został zespół do opracowania Strategii rozwoju Gminy 

Dobromierz na lata 2021-2027, w prace zaangażowana jest radna Celina Chmielowska i Otylia 

Sieczka. W związku z podjętymi pracami dotyczącymi Strategii do Urzędu Gminy wpłynęło 

300 ankiet. Zaznaczył, że zaciągnięto kredyt długoterminowy. Podczas uroczystego wręczenia 

promesy w ramach konkursu „Odnowa Dolnośląskiej Wsi” w Bystrzycy Kłodzkiej gmina 

Dobormierz otrzymała dotację w wysokości 30.000,00 zł na dofinansowania do budowy 

zaplecza sanitarno- szatniowego hali sportowo- rekreacyjnej  przy Szkole Podstawowej w 

Gniewkowie.  Poinformował o uczestnictwie w zebraniu wiejskim w Dzierzkowie podczas, 

którego wybrano sołtysa oraz członków Rady Sołeckiej, a także podjęto uchwałę w sprawie 

uchwalenia wniosku o przyznanie środków z funduszu sołeckiego na rok 2021. Zwrócił się z 

prośbą do sołtysów o możliwe szybkie przeprowadzanie zebrań w związku z występującą 

pandemią COVID-19. Zaznaczył, że ramach bieżących zadań punkt 13 dotyczący usuwania 

wyrobów zawierających azbest jest w trakcie realizacji. Zwrócił się z prośbą o zgłaszanie się 

do trwającego naboru wniosków na dofinansowanie wymiany wysokoemisyjnych źródeł ciepła 

w budynkach i lokalach mieszkalnych na terenie wybranych gmin Aglomeracji Wałbrzyskiej. 

Poinformował, że podpisano umowę na realizację zadania „Gospodarka osadowa na 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Czernica, gmina Dobromierz. Etap II Budowa instalacji 

zagospodarowania osadu”. Zwrócił uwagę, że w punkcie 21 bieżących zadań wyłoniono 

wykonawcę do rewitalizacji stawu w Roztoce. Ogłoszono zapytanie ofertowe na usuwanie folii 

rolniczych z terenu gminy Dobromierz, z wstępnych analiz wynika, że jest to ok. 10 t. 

Podziękował kierownik GOPS Annie Kłys za uzyskaną dotację w wysokości 77.000,00 zł na 
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zakup samochodu osobowego 9-cio miejscowego, specjalnie przystosowanego do przewozu 

osoby na wózku inwalidzkim.  

                               

Ad.-5. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXIV/136/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz 

na rok 2020 głosowało: 12 – radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-6. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia opłaty targowej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXIV/137/20 zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

opłaty targowej głosowało: 12 – radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-7. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa 

podatku od nieruchomości, rolnego  i leśnego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono.   
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-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego  i leśnego. w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego  i leśnego w 

głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXIV/138/20 zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku 

od nieruchomości, rolnego  i leśnego głosowało: 12 – radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-8. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy podłączeń kanalizacyjnych na 

terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach 

Jaskulin, Siodłkowice, Szymanów, Gmina Dobromierz II Etap budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi od 

numeru 6 do 17 i od 48 do 64”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy podłączeń 

kanalizacyjnych na terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w 

miejscowościach Jaskulin, Siodłkowice, Szymanów, Gmina Dobromierz II Etap budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi od numeru 6 do 17 i od 48 do 64”.w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

podłączeń kanalizacyjnych na terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w miejscowościach Jaskulin, Siodłkowice, Szymanów, Gmina Dobromierz II Etap 

budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi od numeru 6 do 17 i od 48 do 64” w głosowaniu: 4 radnych za, 1 

nieobecny.  

  

Za podjęciem Uchwały Nr XXIV/139/20 uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy podłączeń kanalizacyjnych 

na terenie objętym inwestycją pn. ,,Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w 

miejscowościach Jaskulin, Siodłkowice, Szymanów, Gmina Dobromierz II Etap budowa 
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sieci kanalizacji sanitarnej w Szymanowie do nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi od numeru 6 do 17 i od 48 do 64” głosowało: 12 – radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-9. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie wykupu działek o 

numerach: 361/2 o pow. 108 m², 361/4 o pow. 284 m², 361/7 o pow. 75 m², 361/9 o pow. 88 

m², 361/11 o pow. 53 m², położonych w Szymanowie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wykupu 

działek o numerach: 361/2 o pow. 108 m², 361/4 o pow. 284 m², 361/7 o pow. 75 m², 361/9 o 

pow. 88 m², 361/11 o pow. 53 m², położonych w Szymanowie w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie wykupu działek o numerach: 361/2 o pow. 108 m², 361/4 o pow. 284 m², 361/7 o pow. 

75 m², 361/9 o pow. 88 m², 361/11 o pow. 53 m², położonych w Szymanowie w głosowaniu: 4 

radnych za, 1 nieobecny. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXIV/140/20 w sprawie wykupu działek o numerach: 361/2 o 

pow. 108 m², 361/4 o pow. 284 m², 361/7 o pow. 75 m², 361/9 o pow. 88 m², 361/11 o pow. 

53 m², położonych w Szymanowie głosowało: 14 – radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-10. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 

Dobromierz dla części 1A. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu Dobromierz dla części 1A w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXIV/141/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Dobromierz dla części 1A 

głosowało: 12 – radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.-11. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.-12. 

-radna Agnieszka Kucharczyk poinformowała, że mieszkańcy ul. Rzecznej (na wysokości 

nieruchomości 4-6) w Roztoce proszą o obcięcie wyschniętych konarów drzewa ponieważ 

stwarzają niebezpieczeństwo. Podziękowała za zamontowanie lustra przy moście oraz za 

uporządkowanie klombu przy ul. Rzecznej.  

 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że do przedszkola w Czernicy będzie uczęszczać 24 dzieci. 

Zaznaczył, że w pozostałych przedszkolach nie ubyło dzieci.  

Ad.-13. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, wiceprzewodniczący Rady ogłosił 

zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy Dobromierz.  

 

          

Wiceprzewodniczący Rady  

               (-) Leszek Sokalski 

     

            

   

 

Protokolant: Katarzyna Żur 

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 

 


